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afdoening Status

TOE.22.0043 19-09-2022 Provinciale regietafel
stikstof

Naar aanleiding van ingekomen stuk A10 vraagt de PU of het college zich aan de provinciale regietafel stikstof sterk wil maken
voor het in Noordoostpolder houden van de in Noordoostpolder aangekochte stikstofrechten. De voorzitter zegt toe dat het
college dit meeneemt en erop terugkomt.

de heer T. (Toon) van
Steen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Er is een informatieavond geweest op 23 maart 2023: Informatiebijeenkomst over stikstof en problematiek PAS-melders in aanwezigheid van gedeputeerde Harold Hofstra Provincie Flevoland.
Via deze link is deze presentatie terug te kijken.

TOE.22.0081 14-11-2022 Werkzaamheden
wijkpark De Erven

Wethouder Gillissen zegt toe dat hij zich zal verdiepen in het voortraject en zal bekijken of er nog mogelijkheden zijn voor
aanpassing van het ontwerp voor de inrichting van het park. Hij zal opnieuw met de omwonenden in overleg gaan en actief
zoeken naar mogelijkheden die er zijn om sport en bewegen in het park mogelijk te maken (eventueel aan de hand van een pilot
met het oog op de aangenomen motie 2022-07 CDA – Sport en bewegen in de openbare ruimte )

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Op donderdag 22 december 2022 is wethouder Gillissen in gesprek geweest met omwonenden om openstaande wensen aangaande de renovatie van wijkpark De Erven te bespreken (skeelerronde, hekken bij de twee nieuwe paden aan de Veluwelaan en terugplaatsen
doelen). Er is toen ook gesproken over speeltoestellen en sportvoorzieningen voor volwassenen. Afgesproken is dat de wensen door bewoners in kaart worden gebracht en kenbaar worden gemaakt aan de gemeente.
Ten aanzien van de motie is onlangs ook uitvraag gedaan aan dorpsbelangen en buurt- en dorpshuizen.

TOE.22.0083 14-11-2022 Programmabegroting
2023-2026 – Digitale
veiligheid

Burgemeester De Groot zegt toe de raadscommissie BFE te informeren over digitale veiligheid (risico-inventarisatie ICT-
systemen) en bij de raad terug te komen indien er keuzes gemaakt moeten worden.

de heer R.T. (Roger) de
Groot

Bedrijfsvoering &
Control

Afgedaan

Afdoening

We zullen in 2023 een thema plannen over digitale veiligheid. Vooruitlopend daarop treft u bijgaand het Dreigingsbeeld 2023-2024 (inloggen) aan van de Informatiebeveiligingsdienst gemeenten (IBD).  In dit document worst geschetst hoe Nederlandse gemeenten in
toenemende mate onder druk van de dreiging van ransomware-aanvallen staan aan. En dat er steeds meer en ernstigere fouten in software voorkomen. Die fouten kunnen  worden misbruikt door kwaadwillende om toegang te krijgen tot de systemen.
De thema avond heeft plaats gevonden op 11 mei. 

TOE.22.0085 14-11-2022 Programmabegroting
2023-2026 – Memo
stavaza kleine
boerderijwindmolens

Wethouder Van Steen zegt, naar aanleiding van amendement 2022-11-6j CU-SGP ‘Kleine boerderijwindmolens ’, toe op korte
termijn de raad met een memo te informeren over de stand van zaken. De memo kan vervolgens ter bespreking geagendeerd
worden tijdens een commissievergadering. Het onderwerp wordt ter besluitvorming meegenomen in de Omgevingsivisie.

de heer T. (Toon) van
Steen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Tijdens de commissievergadering van 13 februari 2023 is dit besproken. Via deze link de presentatie. 

TOE.22.0088 14-11-2022 Programmabegroting
2023-2026 – Grote
projecten

Wethouder Werkman zegt toe dat ze zich te verdiepen in de periodieke verantwoording (toezegging van het vorige college) met
betrekking tot grote projecten en zal dit ook bespreken met de (voormalige) werkgroep Grote projecten.

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

De majeure projecten worden gecategoriseerd zoals in de leidraad vermeld staat. Daarnaast wordt er een voorstel gemaakt voor een voortgangsrapportage.

TOE.22.0089 17-11-2022 Verordening
Winkeltijden

Wethouder Verduin zegt toe de door de heer Geerts (CDA) aangereikte belangenafwegingen mee te nemen als evaluatievragen
bij de evaluatie die in 2023 zal worden gehouden m.b.t. de aanpassing van de verordening winkeltijden. Het gaat dan om: het
belang van grote en kleine winkels, effect op dorpen t.o.v. Emmeloord, of andere wellicht openingstijden beter zijn (vanaf 12.00
uur bijv.) en of regievoeren als gemeente wellicht toch nodig is.

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

De evaluatie koopzondag staat in agenda genoteerd op maandagmiddag 19 juni van 15.30 – 17.00 uur.

TOE.22.0094 12-12-2022 Vragen over
huisartsenzorg en
toekomst Zorgplein

Wethouder Werkman zegt naar aanleiding van de vragen van de heer Van der Horst (CU-SGP) en mevrouw Uitdewilligen (CDA)
toe de raad te informeren over de toekomst van het Zorgplein door bespreking in de commissie Samenlevingszaken. Daarbij zou
ze ook graag verschillende zorgpartners uitnodigen.

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

De raad is tijdens een themabijeenkomst over 'de toekomst van het Zorgplein in Emmeloord' op 16 maart 2023 geinformeerd. 
Via deze link is de bijeenkomst terug te kijken. 

Commissie Woonomgeving
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Beoogde datum
afdoening Status
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TOE.22.0052 26-09-2022 Septemberrapportage
2022 (Lobby en interne
dienstverlening)

Wethouder van Steen zegt toe dat burgemeester De Groot schriftelijk terug zal komen op de volgende vragen:

Tobias van Dijk (CU-SGP) – hoe wordt de lobby voor de Lelylijn en de N50 verder ingevuld en wat kan de gemeenteraad
daarin betekenen?
Tobias van Dijk (CU-SGP) – er zijn signalen dat de personele bezetting dun is. Wat betekent dit in algemene zin voor de
uitvoerbaarheid van projecten en het realiseren van ambities?

de heer R.T. (Roger) de
Groot

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Hoe wordt de lobby voor de Lelylijn en de N50 verder ingevuld en wat kan de gemeenteraad daarin betekenen:
Lelylijn
In het coalitieakkoord is afgesproken dat er €3 miljard is gereserveerd om op termijn met medefinanciering vanuit de regio en uit Europese fondsen de Lelylijn te kunnen aanleggen. De aanleg van grote infrastructurele projecten verloopt in Nederland altijd via de MIRT-
werkwijze. MIRT staat voor Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en Transport. De MIRT-werkwijze houdt in dat er eerst onderzoek wordt gedaan en een voorkeursvariant in kaart wordt gebracht. November dit jaar start een MIRT-verkenning voor het Deltaplan Noord-
Nederland waar de Lelylijn een zeer belangrijk onderdeel van uit maakt.. Daarna volgen de planuitwerking en realisatie. Volgens de kwartiermakers vanuit Rijk en Regio voor MIRT Deltaplan Noord-Nederland moet deze verkenning tussen nu en 2.5 jaar afgerond zijn.
In overleg met de griffie proberen we medio februari 2023 een themabijeenkomst te plannen voor de raad met de kwartiermakers over het proces (en lobby). In de tussentijd blijven we natuurlijk via alle kanalen (zoals bv. Samen Maken We Flevoland, formele en informele
kanalen, VNO-NCW en natuurlijk de initiatiefgroep Lelylijn) de Lelylijn onder de aandacht brengen. Onze portefeuillehouder, Roger de Groot, brengt de Lelylijn stevig onder de aandacht (bv. binnen  Regio Zwolle, Samen Maken We Flevoland, VNG, ..) en heeft het initiatief
genomen om met een aantal collega burgemeesters langs de Lelylijn bij elkaar te komen om de voortgang te bespreken en waar nodig de lobby te verstevigen (Kroon-overleg).
N50
Het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, Minister Harbers (VVD) heeft in de kamerbrief over MIRT in het voorjaar 2022 maatregelen aangekondigd om de verkeersveiligheid op de N50 bij Kampen te verbeteren. In de brief worden enkele maatregelen benoemt die op
zowel korte- als middellange termijn gerealiseerd moeten gaan worden. Vanwege de grote verkeersonveiligheid op de N50 en de zeer hoge landelijke agendering zijn de aangekondigde verbeteringen nog niet voldoende. Ook hier blijven we via alle kanalen aandacht aan
besteden en de hoge prioritering bij het ministerie van I & W om te zetten in nog meer doelgerichte acties op korte en middellange termijn. Een initiatiefgroep, zoals bij de Lelylijn, zou absolute meerwaarde kunnen hebben.

TOE.23.0001 13-02-2023 Gebiedsvisie
Waterloopbos en
omgeving

Wethouder Verduin zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van Hylke Hekkenberg (GroenLinks) of het mogelijk is om de
locatie waar nu tijdelijk een zonneweide is toegestaan (op de plek van de oude Oosterscheldehal) na afloop van de vergunning
termijn ook de bestemming natuur te geven net zoals andere bestemmingsplannen in het gebied die omgezet gaan worden naar
bos, natuur en/of recreatie. 

L. Verduin-de Vries Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

De huidige bestemming hoogwaardige onderzoeks- en ontwikkelingsdoeleinden omzetten naar natuur is mogelijk onder voorbehoud van bezwaar en beroep en eventuele schadeverhaal door de eigenaar. De wenselijkheid om de bestemming om te zetten is bekend bij de
eigenaar.

TOE.23.0004 20-03-2023 Mobiliteitsplan 2030 -
Inrichting
Luttelgeesterweg

Wethouder Van Amersfoort zegt toe met bewoners van Luttelgeest te samen te kijken naar de oplossing voor de inrichting van de
Luttelgeesterweg. Indien dit niet lukt binnen het (het budget van) het Mobiliteitsplan, dan komt het college terug bij de
gemeenteraad.

R. (René) van
Amersfoort

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

In de maand mei gaan we een bewonersavond organiseren om al het gesprek aan te gaan, ook al gaat het project pas in 2026/2027 in uitvoering. Dit zal informerend zijn voor beide kanten. We gaan nog geen concrete afspraken maken over inrichting, dit is nog in een te
vroeg stadium. We halen op wat er leeft en nemen dat alvast mee.

TOE.23.0006 20-03-2023 Mobiliteitsplan 2030 -
Verhardingsbreedte
voor erftoegangswegen
type 2

Wethouder Van Amersfoort zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van der Slikke (CDA) of er ruimte is de
verhardingsbreedte voor erftoegangswegen type 2 te differentiëren.

R. (René) van
Amersfoort

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

De verhardingsbreedte voor erftoegangswegen Type II ligt tussen de 2.50 en 4.00 meter. Binnen deze typering is er differentiatie binnen het wegennetwerk. De ene weg is 3 meter breed, de andere 3,5 meter breed. Dit is historisch zo ontstaan. Er zijn wegen waar meer
bestemmingsverkeer rijdt en minder grote loonbedrijven of agrarische bedrijven actief zijn. Hier hebben we aangegeven dat we gaan voor een type II inrichting zoals in het Mobiliteitsplan voorgesteld.
Mocht een weg in groot onderhoud gaan en blijken dat de intensiteiten op de weg zijn toegenomen door toenemende agrarische ontwikkelingen aan de weg, dan wordt er ingezet om de weg naar type I door te zetten en daarbij dus ook passend in te richten. Dit betekent
minimaal 4,5 meter. We houden daarbij vast aan de criteria zoals genoemd in het Mobiliteitsplan.
Op dit moment is 1,3km aan weg tussen de 2,50 en 3,00 meter breed. Het gaat hierbij om stukjes weg richting een perceel, vaak aan een doodlopend stuk van de weg. Er is hier geen doorgaand verkeer, ook geen kruisend verkeer met fietsers.
Zie bijlage voor de stukjes weg welke tussen de 2,50-3.00 meter zijn.

TOE.23.0007 20-03-2023 Procesvoorstel
Programma
Leefbaarheid en Wonen

Wethouder Van Steen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van der Slikke (CDA) waarom wethouder
Werkman geen portefeuillehouder is voor de sociale leefomgeving naast wethouder Van Steen voor de fysieke leefomgeving.

de heer T. van Steen Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Voor het programma Leefbaarheid en Wonen is één portefeuillehouder vast aanspreekpunt. Ieder collegelid kijkt vanuit zijn of haar eigen portefeuille mee of onderdelen uit bijvoorbeeld het sociaal domein ook een plek krijgen in het programma. Indien er gescheiden trajecten
gaan starten los van de fysieke leefomgeving, dan kan dit in de toekomst mogelijk nog worden herzien.
'In het college is afgesproken dat er voor dit programma één portefeuillehouder en daarmee één vast bestuurlijk aanspreekpunt is. Omdat de integratie van het sociale én fysieke domein bij dit programma wezenlijk is, is daarnaast afgesproken dat Wethouder Werkman
schaduwwethouder is en daarmee inhoudelijk en procesmatig goed betrokken. Concreet betekent dit dat beide wethouders zitting in de stuurgroep hebben waardoor ook het sociale domein een volwaardige aansluiting heeft bij dit programma (inhoud en proces).
Aanvullend is hierbij van belang toe te lichten dat ook de andere collegeleden, vanuit hun portefeuilles, toezien op de inhoudelijke balans van het programma. Dit geeft invulling aan de doelstelling van het programma; het bouwen aan een samenleving. '
 

TOE.23.0008 20-03-2023 Bestemmingsplan
‘Glastuinbouw
Luttelgeest Marknesse -
fase 3’

Wethouder Van Steen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van Dijk (CU-SGP) wanneer het beleid
huisvesting arbeidsmigranten ter besluitvorming wordt aangeboden aan de gemeenteraad.

de heer T. van Steen Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

In mei zullen we bij de commissie WO terugkomen met een aantal voorgestelde keuzes voor de nieuwe beleidsregel. Deze willen we aan de commissie voorleggen om daarna de beleidsregel definitief te maken. We verwachten in augustus de nieuwe beleidsstukken
besluitvormend in de gemeenteraad te hebben.

TOE.23.0009 17-04-2023 Afwegingskader
intensieve veehouderij

Wethouder Van Steen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Hekkenberg (GroenLinks) of de eisen in de
Maatlat Duurzame Veehouderij de uitbreiding van het aantal dieren uitsluit als het gaat om het aanpassen van het
afwegingskader.

de heer T. van Steen Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan
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Afdoening

Met de MDV als voorwaarde is er geen 100% garantie dat het aantal dieren niet toeneemt.
De MDV zorgt ervoor dat meer ruimte nodig is voor het zelfde aantal dieren, dus met meer ruimte kunnen ze niet automatisch (heel) veel meer dieren houden.
Daarnaast moet bij de vergunningsaanvraag een Aerius berekening aangeleverd worden. Deze berekening toont aan dat het initiatief wat stikstof betreft geen negatieve effecten heeft. Als laatste moeten ze aan de Wet natuurbescherming (Wnb) voldoen, wat inhoudt dat ze
aan de bestaande vergunning Wnb moeten voldoen of een nieuwe moeten aanvragen.
Dit alles bij elkaar zorgt ervoor dat uitbreiding van het aantal dieren zou kunnen, maar dat die kans wel erg klein is.

Commissie Bestuur, Financien en Economische zaken

Nummer
Datum van
toezegging Onderwerp Toezegging Portefeuillehouder Afdeling

Beoogde datum
afdoening Status

TOE.22.0063 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 1 Fysieke
Leefomgeving -
Duurzaamheidslening

Wethouder Gillissen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Hekkenberg (GroenLinks) waarom er in de
programmabegroting geen budget is opgenomen voor de duurzaamheidslening (p. 135), aangezien er op de website van de
gemeente al 3 jaar staat dat er vanwege het aantal vragen geen budget meer is?

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

zoals reeds geantwoord op Motie 2022—07-15-b Energiebesparing prioriteit, komt het college in het eerste kwartaal 2023 met een gespreksnotitie waarin de voor- en nadelen van een Energiebespaarlening/Duurzaamheidslening. Op basis van de uitkomst van het gesprek
met de commissie, zal eventueel geld opgenomen worden in de begroting 2024.

TOE.22.0062 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 1 Fysieke
Leefomgeving – Beleid
Openbare Ruimte

Wethouder Gillissen zegt toe dat de raad voorafgaand aan de actualisatie van het Beleid Openbare Ruimte in de gelegenheid
wordt gesteld om input te geven.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Tijdens de commissievergadering over de begroting deed wethouder Gillissen een toezegging over de actualisatie van het Beleidsplan Openbare Ruimte (BOR). De toezegging was om de raad vooraf in de gelegenheid te stellen om input te geven. Hieronder leest u hoe we
dat gaan doen.
Het Beleidsplan Openbare Ruimte 2014-2024 loopt af. Dat vraagt om een opvolger, vooral vanwege de wettelijke grondslag van het plan. Ondertussen wordt ook de Omgevingsvisie gemaakt. Ook daarin komen standpunten die aansluiten (of overlappen) met het BOR.
Daarom kijken we eerst wat voor een nieuw plan er het beste kan komen. D.w.z. wat erin moet staan vanuit de wettelijke grondslag, maar ook wat logisch is i.r.t. de Omgevingsvisie. Daarom starten we het proces met een startnotitie. Vanzelfsprekend komt die ook bij de
raad. Van daaruit kan de raad aangeven welke inbreng zij op welk moment in het proces willen geven.

TOE.22.0067 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 Sociaal
Domein -
Geactualiseerde
rapportage jeugdzorg

Wethouder Verduin zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Van der Horst (CU-SGP) wanneer de raad de
geactualiseerde rapportage jeugdzorg ontvangt, aangezien conform afspraak in het Deelplan Jeugd de raad tweemaal per jaar
een rapportage ontvangt.  

mevrouw L. (Linda)
Verduin-de Vries

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Er wordt met terugwerkende kracht gewerkt aan de jeugdhulprapportage wat leidt tot inzicht in de lokale ontwikkelingen van jeugdhulpgebruik. Het streven is dat de rapportage aan het einde van dit jaar klaar is en met de raad kan worden gedeeld. Hierin staat Q3 en Q4 van
2021 beschreven en Q1, Q2 en Q3 van 2022. De schematische weergave in de rapportage zal vanwege de nieuwe systemen er iets anders uitzien, maar de informatiewaarde blijft hetzelfde. Vanwege de interne overgang naar nieuwe ICT systemen ontbrak de
jeugdhulprapportage van het tweede gedeelte van 2021 en het eerste gedeelte van 2022.

TOE.22.0059 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 Sociaal
Domein – Startnotitie
armoedeval

Wethouder Gillissen zegt toe voorafgaand aan het onderzoek naar armoedeval een startnotitie in de commissie
Samelevingszaken te agenderen, zodat de kaders en definitie van armoedeval door de raad eenduidig kunnen worden bepaald.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Er zal voor Q2 2023 een startnotitie in de agenda van de commissie Samenlevingszaken worden geagendeerd. Zodat voorafgaand aan het onderzoek de kaders en definitie van armoedeval eenduidig door de raad kunnen worden bepaald.

TOE.22.0068 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 1 - Fietspad
Zwartemeerdijk

Wethouder Gillissen zegt als antwoord op de vraag van de heer Van Wegen (D66) toe de raad te informeren over de laatste
stand van zaken van het fietspad Zwartemeerdijk en mee te willen werken aan een evt. agendering van dit onderwerp in een
commissie.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Ruimtelijke Ontwikkeling Afgedaan

Afdoening

Sinds een aantal jaren hebben Provincie Flevoland, Waterschap Zuiderzeeland en de gemeente Noordoostpolder samen de haalbaarheid onderzocht om de ontbrekende schakel in de fietsverbinding over de Zwartemeerdijk mogelijk te maken. Hiervoor is in 2020 ook een
aanvraag ingediend voor een rijksbijdrage uit de Erfgoeddeal, waar het fietspad een projectonderdeel van is. Helaas is de realisatie van een fietspad over de Zwartemeerdijk financieel niet haalbaar gebleken. Over de aanvullende matching op basis van de definitieve
kostenraming kon geen overeenstemming worden bereikt.
Wij hebben daarom besloten te stoppen met het project fietspad Zwartemeerdijk. Het college komt met een voorstel voor een andere invulling in het kader van het Mobiliteitsplan.

TOE.22.0069 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 2 - Lokaal
preventieakkoord

Wethouder Gillissen komt schriftelijk terug op de vragen van Marinussen (PvdA) over de uitvoering van het lokaal
preventieakkoord en de stand van zaken van de uitvoering van de activiteiten binnen dit akkoord.

de heer T. (Thomas)
Gillissen

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Op dit moment werken we aan een factsheet met daarin de eerste resultaten van het Lokaal Preventieakkoord. Deze ontvangt u voor het einde van 2022. Het afgelopen jaar lag de focus niet specifiek op het verminderen van gezondheidsverschillen, maar was dit één van de
uitgangspunten. In 2023 breiden we de focus op het verminderen van gezondheidsverschillen uit in samenwerking met sleutelfiguren uit wijken en dorpen, zoals IGW, buurtwerkers en andere vertegenwoordigers van wijken en dorpen.
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TOE.22.0075 31-10-2022 Programmabegroting
2023-2026 –
Programma 6 -
Aanrijtijden van
ambulances

Wethouder Werkman informeert de raad naar aanleiding van de vraag van de heer Van der Horst (CU-SGP) schriftelijk over de
stand van zaken en aandacht voor de aanrijtijden van ambulances, na een gesprek met de GGD.

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Dit onderwerp is besproken in de themabijeenkomst van 16 maart: Themabijeenkomst 16 maart 2023 19:30:00, Gemeente Noordoostpolder

TOE.22.0093 28-11-2022 Decemberrapportage –
Kostenbesparing
gebouwen lichten uit

Wethouder Werkman zegt toe uit te zoeken bij welke gebouwen lichten uit kunnen worden gezet om kosten te besparen en hier
als college schriftelijk op terug te komen.

mevrouw S. (Sacha)
Werkman

Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Memo aanlichten Poldertoren

TOE.23.0002 13-02-2023 Lelylijn: bezoek van de
heer Stijn Lechner
(projectdirecteur Lelylijn)

Burgemeester Roger de Groot zegt toe zich als portefeuillehouder maximaal in te spannen om de bekendheid van de Lelylijn-
raadpleging te vergroten en geeft aan daarvoor alle door de gemeente beschikbare relevante netwerken, kanalen en middelen in
te zetten.

R.T. de Groot Belastingen en FPC Afgedaan

Afdoening

Via verschillende media aandacht is besteed aan het participatietraject rond de Lelylijn, onderstaand een paar voorbeelden. Ook via onze -social-media-kanalen als Facebook en Twitter werd en wordt aandacht besteed aan het participatietraject.
Hier even een paar voorbeelden.

noordoostpolder.nieuws.nl/nieuws/39616/start-participatie-lelylijn/
denoordoostpolder.nl/noordoostpolder/Overheid-betrekt-inwoners-bij-Lelylijn-vanaf-maandag-online-voorkeuren-doorgeven-28218772.html
www.actiefonline.nl/nieuws/algemeen/55429/participatietraject-lelylijn-begint-maandag-6-februari
Meedenken over de Lelylijn kan sinds gisteren via de website Lelylijn raadpleging – PV Magazine

Daarnaast hebben we het participatietraject Lelylijn ingebracht in alle relevante netwerken en bijeenkomsten, o.a. bij BVN, Samen Maken We Flevoland, DUN, Regio Zwolle en verder en blijven dit natuurlijk doen.

Commissie Samenlevingszaken

Nummer
Datum van
toezegging Onderwerp Toezegging Portefeuillehouder Afdeling

Beoogde datum
afdoening Status

TOE.23.0003 20-03-2023 Werkcoach in de wijk Wethouder Verduin zegt toe de gemeenteraad te informeren over de resultaten van het project ‘Werkcoach in de wijk’. L. Verduin-de Vries Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Het projectplan is verstuurd. Verder is het zo dat de monitoring plaats gaat plaatsvinden zodra het project daadwerkelijk gestart is. De verwachting is dat het project 1 juni begint. Zodra de resultaten binnenlopen (kwartaal of halfjaarlijks) kunnen we die informatie via de
projectrapportage van het RWF ook naar de raad te sturen.
Projectplan Werkcoach in de wijk

TOE.23.0010 17-04-2023 Startnotitie onderzoek
naar armoedeval -
Vergelijking met
buurgemeenten

Wethouder Van Amersfoort zegt toe schriftelijk terug te komen op het verzoek van de heer Halma (VVD) of het mogelijk is een
vergelijking met buurgemeenten toe te voegen aan het onderzoek.

R. (René) van
Amersfoort

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Is het mogelijk om een vergelijking met buurgemeenten toe te voegen aan het onderzoek? 
Voor het beantwoorden van de deelvraag welke oplossingsrichtingen mogelijk zijn voor de gesignaleerde knelpunten, kijken we onder andere naar de aanpak van andere gemeenten. Dit kunnen ook buurgemeenten zijn. De mogelijke oplossingsrichtingen worden, met de
bijbehorende overwegingen, voorgelegd aan de gemeenteraad. Een vergelijking van onze minimaregelingen met de regelingen van buurgemeenten is geen onderdeel van het onderzoek.

TOE.23.0011 17-04-2023 Startnotitie onderzoek
naar armoedeval -
Definitie van ‘laag
betaald werk’

Wethouder Van Amersfoort zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van mevrouw Bosman (ONS) wat de definitie is van
‘laag betaald werk’.

R. (René) van
Amersfoort

Maatschappelijke
Ontwikkeling

Afgedaan

Afdoening

Wat is de definitie van laag betaald werk?
We spreken van laag betaald werk wanneer iemand arbeid verricht dat leidt tot een lager inkomen. Hiervan is bijvoorbeeld sprake wanneer iemand werkt voor een lager uurloon. Inwoners kunnen ook een lager inkomen hebben wanneer ze in deeltijd werken. Hierbij hoeft er
geen sprake te zijn van een lager uurloon, maar kan iemand toch een lager inkomen hebben. In het onderzoek bekijken we of er sprake is van een armoedeval wanneer het inkomen van inwoners stijgt. Bijvoorbeeld wanneer inwoners vanuit de bijstand gaan werken, of
wanneer inwoners met een lager inkomen meer gaan verdienen als ze een loonsverhoging krijgen of meer uren gaan werken.
In het onderzoek kijken we naar verschillende inkomensgrenzen ten opzichte van de bijstandsnorm. Op dit moment hebben onze minimaregelingen een inkomensgrens van 100%, 110% of 120% ten opzichte van de bijstandsnorm. Voor de energietoeslag geldt een
inkomensgrens van 130% ten opzichte van de bijstandsnorm. Inwoners die gebruik kunnen maken van de minimaregelingen zijn dus zowel mensen die in de bijstand zitten, als mensen met een lager inkomen. De bijstandsnorm (100%) is op dit moment € 1.622,68 voor
gehuwden/samenwonenden tussen 21 jaar en de AOW-leeftijd, exclusief vakantietoeslag. Voor een alleenstaande (ouder) is de bijstandsnorm (100%) € 1.135,88, exclusief vakantietoeslag.
We onderzoeken wat de invloed is op het besteedbaar inkomen wanneer het inkomen uit werk stijgt en net boven de inkomensgrenzen van de minimaregelingen uitkomt. Bijvoorbeeld bij een inkomen van 101%, 121% of 131% ten opzichte van de bijstandsnorm. Om een
compleet beeld te krijgen, ook van de invloed van de landelijke regelingen, nemen we ook hogere inkomens mee, zoals 150% en 170% ten opzichte van de bijstandsnorm.
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